

Tid	2023-05-26 kl 13:00	
Plats	Teamsmöte	
Närvarande	Anna Kårén, ordförande Simeon Halvarsson Pia Högländer Katharina Pedri Eva Bååth Gunnar Holmgren Anna Bergman	Frånvarande Ellen Hedman

1. Mötets öppnande
 - a. Anna förklarade mötet öppnat
2. Val av mötessekreterare
 - a. Simeon, sekreteraren, valdes till sekreterare
3. Fastställande av dagordning
 - a. Dagordningen fastställdes
4. Godkännande av förgående protokoll
 - a. Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.
5. Ekonomisk rapport
 - a. Vi har inte haft några utgifter sedan förra mötet så kassan kvarstår på samma nivå sedan årsmötet.
6. Rapporter från arbetsgrupper
 - a. Hemsidan: Gruppen för hemsidan har haft ett möte och har ett annat inbokat. De ska jämföra offerterna och komma överens om vad vi vill ha på hemsidan.
 - b. Höstmötet: Gruppen har haft ett möte och kommit fram med förslag på olika platser vi kan vara på. Innehållet i höstmötet är fortfarande öppet om vad mötet ska bestå i.
 - c. Samarbete Gävleborg: Har haft ett möte där man diskuterat hur man går vidare. Anna tillsammans med den regionala datasamordnaren för Gävleborg har skrivit ihop ett brev till organisationer där dom ska bjuda in dessa och sondera intresset. Mötet ska ske efter sommaren i september, den femte.
 - d. Årsmöte
7. Övriga frågor
 - a. Ändra adress för SAMGIS hos skatteverket
 - i. Katharina har skickat till skatteverket och ska fylla i papperet som krävs. Vi borde upprätta en rutinlista för att säkerställa att saker som behöver göras vid byte av ledamoter görs.
 - b. Ny medlem, uppdatera hemsidan
 - i. Vattenfall är numera medlem i föreningen. Vi uppdagade att kontakten gick till en före detta ledamot som hade bytt jobb så den var inte aktiv längre. Detta är nu åtgärdat. Hemsidan behöver nu uppdateras med dom som medlem.
 - c. Spammail till kassör och ordförande
 - i. Efter uppdatering av hemsidan så det flera försök till spam till kassören där det ser ut som att det är från ordförande. Vi behöver därför säkerställa att den informationen om vilka som är det inte

längre finns tillgängliga på websidan. Vi sätter de som finns som ledamöter istället.

- d. Kommunikation inom styrelsen och till medlemmar.
 - i. Vi har i dagsläget inte något bra sätt att kommunicera med alla medlemmarna, detta är knutet till arbetet med hemsidan. En fråga är om vi ska ha en facebookgrupp för verksamheten eller en teamsyta. Detta är dock lite knutet till person och inte fritt öppet.
 - e. Årsmötet: Denna grupp har ännu inte träffat, men årsmötet är ännu en bit bort.
8. Nästa styrelsemöte
 - a. Nästa möte bestämdes till efter semester, 8:30-09:30 den 23 augusti.
 9. Mötet avslutas
 - a. Anna avslutade mötet och tackade för deltagandet.

Arbetsgruper:

Hemsida:

Anna Bergman sammankallade
Pia Högländer
Anna Kårén
Adj Johnny Blästa

Höst möte 15 november:

Katharina Pedri
Simeon Halvarsson

Samarbete Gävleborg:

Anna Bergman sammankallande
Anna Kårén
Gunnar Holmgren

Årsmöte:

Ellen Hedman
Eva Bååth